
2008. Szombathely Rallye előzetes

Jól éreztem magam, és nagyon elfáradtam a két nap alatt! 
A pályák amúgy tetszenek, csak a Gábor némelyik kanyarra 
annyi infót diktált, hogy remélem csak, hogy el is tudom majd 
mondani! /na jó, azért megoldom ám :)/
Nagyon várjuk a versenyt!

Zejda Viki:

Király Gábor:
Jó hangulatban telt a pályabejárás, sikerült mindegyik gyorsaságin a maximális 
4x végigmennünk, és egy nagyon pontos, jó itinert felírnunk. 
Tapasztalataim szerint nagyon ügyelni kell a nyomvonalak megtalálására, 
mert ha ez nem sikerül, a finom murva miatt, egészen havas feelingje támad 
az embernek. A pályák nem bonyolultak, de nagyon oda kell figyelni a 
tempó miatt, ezért fontos a pilóta és a navigátor jó összhangja! Míg a 
pályabejáráson voltunk, a Csapat otthon fáradozott a versenyautó pályabejáráson voltunk, a Csapat otthon fáradozott a versenyautó 
felkészítésével, ami úgytünik, jól sikerült. Nagy várakozással tekintünk 
a verseny elé, ez az I. Osztályú Magyar Rallye Bajnokság idei elsö 
Murva Kupás versenye, és a tavalyi évhez hasonlóan, szeretnénk 
dobogón végezni!


